
Z  Á  P  I  S 

 
z 5. veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Vřeskovice dne 29.6.2011 

 

 

Program:      1)  Zahájení 

                       2)  Zpráva z mezidobí zasedání  

                       3)  Rozpočtové opatření č. 5/11 

                       4)  Zpráva předsedů komisí a výborů 

                       5)  Schválení smlouvy č. 44022011 o poskytnutí účelové investiční dotace z 

                            rozpočtu Plzeňského kraje na podporu ekologických projektů 

                       6)  Schválení dohody mezi městem Švihov a obcí Vřeskovice o změně hranice 

                            mezi katastry Lhovice a Vřeskovice 

                       7)  Schválení závěrečného účtu obce Vřeskovice za rok 2010  

                       8)  Plánovací smlouva mezi obcí a p. Novákem                           

                       9)  Rozprava 

                     10)  Usnesení a jeho schválení 

                     11)  Závěr 

                      

 

1.  Zahájení 

 

   Veřejné zasedání zahájil a řídil starosta obce pan Václav Matoušek v 19.30 hod. v restauraci 

na Sauně. Přítomni všichni členové OZ. Starosta přivítal občany na veřejném zasedání a 

seznámil je s navrženým programem zasedání. 

Hlasování: program byl schválen všemi členy OZ. 

 

Jmenování ověřovatelů zápisu:  p. Ruth Václav,  p. Majer Jan ml. 

 

Ověření zápisu z minulého veř. zasedání dne 3.5.2011 :   p. Bezděková Barbora, p. Zub Jan          

                                                                                                   

 

V zápise jsou zaznamenány všechny projednané záležitosti. 

 

 

Volba návrhové komise: 

Předseda:  p. Faloutová Andrea 

Členové:   p. Duchek Josef,  p. Brejcha Václav 

 

Hlasování: členové OZ souhlasí s takto navrženou komisí. Starosta vyzval návrhovou komisi, 

aby se ujala své činnosti. 

 

 

2.  Zpráva z mezidobí zasedání 

   

  Se zprávou z mezidobí zasedání seznámil přítomné starosta obce p. Matoušek Václav. 

Od posledního veřejného zasedání , které se konalo 3.5.2011 se zastupitelé sešli na jedné 

pracovní poradě a to 13.6.2011, kde se projednávalo následující:  požadavek p. Nováka o 

vykoupení části pozemku, který sousedí s jeho pozemkem, obec prodávat nebude, protože 

v budoucnu by mohl sloužit jako spojovací pěšina na náves, udělá se jen dohoda na bezplatné 



užívání. Dále se projednávala možnost využití jiných dodavatelů energií, obec zatím 

dodavatele nebude měnit. U vodní nádrže byla provedena oprava stolů a laviček. Firma 

Asavet nabídla v rámci dotace možnost zhotovení chodníku u kulturního domu. Obec získala 

dotaci po dobu 3 měsíců na obecně prospěšné práce v rámci projektu zaměstnanosti osob 

vedených na Úřadu práce. Investiční dotace na projekt kanalizace a ČOV ve výši 90.000,- Kč 

z rozpočtu Plzeňského kraje na podporu ekologických projektů. Projednání příčin 

neuspokojivého stavu údržby obce a schůzka s uživateli vody ze společné vodárny 

z 28.5.2011. 

 

 

3.  Rozpočtové opatření č. 5/11 
 

  Rozpočtové opatření č. 5 na rok 2011 se týkalo všeobecné pokladní správy a spočívalo 

v navýšení vratky dotací na volby z roku 2010 ve výši 3.055,- Kč. S rozpočtovým opatřením 

seznámil přítomné předseda finanční komise p. Majer Jan ml. 

Hlasování: členové OZ souhlasí s rozpočtovým opatřením č. 5/11. 

 

4.  Zprávy předsedů komisí a výborů 
 

p. Bláha Václav – odpadové hospodářství 
V budově kulturního domu a v kampeličce proběhly revize elektro a zjištěné závady budou 

následně opraveny firmou Ekas Přeštice. 

 

p. Zub Jan – místní hospodářství 
Na sekání trávy a údržbu majetku obce budou přijati dva brigádníci. 

 

p. Ruth Václav – lesní hospodářství 
V lese provádí vyžínání trávy a zajistí i chemické ošetření porostu. 

 

p. Faloutová Andrea – kulturní komise 
Kulturní komise připravila Den matek – v kulturním programu účinkovalo 20 dětí, pak 

následovalo pohoštění a zábava. Další poměrně zdařilou akcí byl festival duchovní hudby 

v kostele ve Vřeskovicích, Den dětí a pouťové slavnosti. Dále se připravuje turnaj v kopané a 

na 23.7. turnaj ve volejbale za účasti asi 12 družstev. 

 

p. Bezděková Barbora – kontrolní výbor 
P. Bezděková provedla kontrolu usnesení z posledního zasedání a konstatovala, že jediným 

úkolem  pro starostu p. Matouška bylo poptat firmu na likvidaci dřevního odpadu ze skládky 

u Lhovic . P. Matoušek odpověděl, že firmu poptal a ta měla odpad odvézt do konce května, 

ale bohužel se tak nestalo, odvoz přislíbil p. Duchek z Malechova. 

 

5.  Schválení smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu PK na projekt 
 

  Plzeňský kraj zaslal naší obci smlouvu na investiční dotaci na projekt kanalizace a ČOV 

v rámci podpory ekologických projektů a to ve výši 90.000,- Kč. Smlouva bude po schválení 

podepsána a odeslána zpět. 

Hlasování: členové OZ souhlasí s podpisem smlouvy. 

 

 

 



 

6.  Schválení dohody mezi městem Švihov a obcí Vřeskovice o změně hranice 

 

  Město Švihov na základě požadavků některých občanů ohledně svých pozemků zaslalo naší 

obci dohodu o změně hranice mezi katastry Lhovice a Vřeskovice. Dohoda obsahuje soupis 

pozemků a veškeré úkony s tímto spojené bude zajišťovat město Švihov. 

Hlasování: členové OZ souhlasí se změnou hranice mezi katastry Lhovic a Vřeskovic. 

 

 

7.  Schválení závěrečného účtu obce Vřeskovice za rok 2010 

 

  Se závěrečným účtem obce seznámil přítomné starosta p. Matoušek Václav. Zpráva 

zahrnovala čerpání rozpočtu k 31.12.2010, vyúčtování finančních vztahů se státním 

rozpočtem a rozpočtem krajů, stav účtu 933, inventarizaci účtů, zápis inventurní komise a 

závěrečnou zprávu o přezkoumání hospodaření obce, kterou provedly pracovnice Krajského 

úřadu Plzeňského kraje. Při hospodaření nebyly zjištěny žádné chyby a nedostatky. 

Hlasování:  členové OZ souhlasí s celoročním hospodařením obce bez výhrad. 

 

 

8.  Plánovací smlouva mezi obcí a p. Novákem a p. Novákovou 

 

  Manželé Novákovi budou v obci stavět rodinný dům na pozemku, k němuž ještě neexistuje 

místní komunikace. Obec předpokládá výstavbu komunikace od listopadu 2011 do března 

2014. Tato smlouva se uzavírá z důvodu vydání stavebního povolení na stavbu domu. 

Hlasování:  s podpisem smlouvy souhlasí všichni přítomní členové OZ. 

 

 

9.  Rozprava 
 

p. Krotký J. 
Dotaz, v jaké fázi je příprava na kanalizaci, pokud nebudou potřebné podklady pro stavební 

povolení, nestihne se podat žádost o dotaci.  Odpověděl starosta p. Matoušek, že projekt zatím 

p. Mareš nedodal, ale potřebné podklady předal p. ing. Tachovskému, který připravuje žádost 

o dotaci na září r. 2011. 

 

p. Majer J. st. 
SDH připravuje na 6.8. požární soutěž o pohár starosty obce. Požádal přítomné zastupitelé o 

pomoc při organizaci soutěže a zároveň pozval všechny přítomné na tuto akci.  

Ještě měl připomínku k firmě Asavet, že v posledních dnech  se opět šířil zápach. Odpověděl 

starosta p. Matoušek, že ohledně Asavetu každý problém  ihned hlásit p. Voráčkovi. 

 

ing. Falout J.    
Kritizoval stav v obci, vázne sekání trávy, voda v koupališti není čistá z důvodu špatné údržby 

filtrace. Odpověděl starosta p. Matoušek, že ohledně sekání trávy, kterou zajišťoval p. Zub 

byl nemocný a v nejbližší době  budou přijati brigádníci, kteří se budou starat o údržbu v obci. 

Do vody v nádrži zajistí dovoz chemie a provede kontrolu čistoty. 

 

 

 

 



p. Bohuslav J. 
Měl dotaz, zda jsou ryby v rybníce a bude možnost chytání hlavně v době prázdnin. 

Odpověděl starosta  p. Matoušek, že momentálně tam nejsou naše ryby, ale rybářů ze Lhovic, 

kteří si je k nám převezli z důvodu čistění rybníka ve Lhovicích.   

 

 

p. Duchek J. 
Poděkoval předsedkyni kulturní komise p. Faloutové za uspořádání koncertů v místním 

kostele a navrhl pořádání adventních koncertů. Ohledně odběru elektřiny a plynu 

nedoporučuje přecházet k jiným dodavatelům a měl dotaz, proč nesvítí veřejné osvětlení 

v obci. Odpověděl starosta, že oprava je již nahlášena. Na stránkách obce chybí některé 

informace, je třeba dělat častěji aktualizace.  

 

p. Lehocký L. 

Branky u rybníka je třeba uklidit a  plechová čekárna na návsi by také potřebovala opravit 

nebo vyměnit za novou. 

 

ing. Blohmann M.  
Informoval se na dotaci z Úřadu práce na obecně prospěšné práce. Odpověděl starosta, že 

dotace byla přislíbena ve výši 10.000,- Kč na dobu zatím tří měsíců, práce bude vykonávat p. 

K. Zub a to : údržba KD, kampeličky,  hřbitova sekání trávy po obci.  

Není pro uskutečnění akce chodník u KD, který by zajistila firma Asavet. Peníze by použil na 

nějakou potřebnější akci. 

 

p. Bláha V. 
Vysvětlil situaci kolem chodníku u kulturního domu k Sauně. Zúčastnil se jednání s ing. 

Aulickým z firmy Asavet, který přislíbil dotaci ve výši 120 tis. Kč. 70 tis. dostane TJ Sokol a 

50 tis.  ve formě práce obec. Zastupitelé se na poradě dohodli na zhotovení chodníku, ale 

pokud má někdo jiný návrh, může se přihlásit do diskuse. 

 

p. Kadlec V. 
Měl dotaz, kolik bude stát točna na Dědinkách. Odpověděl starosta p. Matoušek, že na 

zhotovení točny je plánováno 160 tis.Kč. 

Skládka u Lhovic se pořád rozšiřuje a nepořádek padá do pole. Poděkoval p. Votýpkovi za 

jeho aktivitu ve shánění finančních prostředků pro TJ Sokol a p. Faloutové A. za uskutečnění 

kulturních a sportovních akcí v obci.  

 

 

10.  Usnesení a jeho schválení 
 

  Návrh usnesení z veřejného zasedání přečetla předsedkyně návrhové komise p. Faloutová 

Andrea a vyzvala přítomné, zda má někdo k usnesení připomínky nebo jiné návrhy. Návrh 

usnesení byl doplněn v bodě : ukládá – p. Majerovi zajistit sepsání upomínky projektantovi p. 

Michalu Marešovi o urychlené předání projektové dokumentace na kanalizaci v obci. 

Hlasování:  všichni zastupitelé souhlasí s návrhem usnesení z 5. veřejného zasedání OZ. 

 

 

 

 

 



11.  Závěr 

 

  Starosta poděkoval všem přítomným za účast na veřejném zasedání a schůzi zakončil ve 

21.20 hodin. 

        

 

  

    

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

   

 

 

 

    

      

 

Vřeskovice dne 29. června 2011 

Zapsala :            Kašparová Hana 

 


